
 
 

ПИРЯТИНСЬКА МІСЬКА РАДА ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ 

ПРОТОКОЛ 

чергового засідання виконавчого комітету міської ради 

 

30.09.2024 № 19 

 

На засіданні головував секретар ради Пазюк Сергій Георгійович. 

 

Присутні члени виконавчого комітету: 

Бачиш 

Божко 

Бровар 

Войпанюк 

Вірченко 

Гаркуша 

Голуб 

Грицай 

Догадаєв 

Дронишинець 

Дубров 

Камська 

Коваленко 

Колінчук 

Котяй 

Козін 

Крючкова 

Мельниченко 

Пазюк 

Самбур 

Семененко 

Скорик 

Степанчук 

Зайченко 

Харченко 

Чорнобель 

 

Г.О. 

А.М. 

Г.Д.  

В.К. 

Ю.О. 

В.М. 

В.М. 

В.М. 

О.І. 

Л.С. 

М.Я. 

Л.М. 

Т.В. 

В.В. 

М.М. 

І.І. 

С.В. 

М.В. 

Н.Ю. 

О.М. 

Ю.М. 

В.І. 

О.О. 

С.О. 

С.О. 

А.Б. 

 

Присутні: директор КП „Пирятинський ЦПМСД Пирятинської міської ради“ 

Киричевський Є.М., заступник директора з економічних питань КП 



„Пирятинська   лікарня   Пирятинської   міської   ради“ 

Пономаренко Л.А., економіст КП „Каштан“ Суслова А.М., 

економіст Пирятинських госпрозрахункових очисних споруд 

Захарченко В.П., провідний економіст КП „Пирятинський міський 

водоканал“ Радзівон С.В. 

 

        Пазюк С.Г. запропонував розпочати засідання виконавчого комітету, 

розглянувши 37 питань порядку денного. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

 

„за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

Порядок денний: 

 

        1. Про встановлення тарифів на теплову енергію, на виробництво теплової 

енергії, що виробляється на установках з використанням альтернативних 

джерел енергії ТОВ „АХІМ ЕНЕРДЖИ“. 

        2.Про схвалення проєкту Програми розвитку та підтримки Комунального 

підприємства „Пирятинський центр первинної медико-санітарної допомоги 

Пирятинської міської ради“ у 2024 році у новій редакції. 

        3.Про схвалення проєкту Програми розвитку та підтримки Комунального 

підприємства „Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ у 2024 році у 

новій редакції. 

        4.Про схвалення проєкту Програми співфінансування оплати медичних 

послуг, що надаються жителям Пирятинської міської територіальної громади  

Комунальним підприємством „Пирятинська лікарня Пирятинської міської 

ради“ у 2024 році у новій редакції. 

        5.Про схвалення проєкту Програми організації харчування хворих 

стаціонарних відділень Комунального підприємства „Пирятинська лікарня 

Пирятинської міської ради“ у 2024 році у новій редакції. 

        6.Про внесення змін до фінансового плану комунального підприємства 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ на 2024 рік . 

        7. Про схвалення проєкту Програми підтримки безпритульних тварин на 

території Пирятинської міської територіальної громади на 2024-2027 роки 

„Долоні надії“ у новій редакції. 

        8. Про схвалення проєкту Програми покращення благоустрою 

Пирятинської міської  територіальної громади на 2024 рік у новій редакції. 

        9. Про внесення змін до фінансового плану Пирятинських 

госпрозрахункових очисних споруд на 2024 рік. 

        10.Про внесення змін до фінансового плану комунального підприємства 

„Пирятинський міський водоканал“ на 2024 рік. 

        11.Про схвалення проєкту Програми підтримки Збройних Сил України, 

підрозділів територіальної оборони, які розташовані на території Пирятинської 

міської територіальної громади, на 2024 рік у новій редакції. 



        12.Про схвалення  проєкту Програми створення місцевого резерву для 

проведення аварійно-рятувальних та інших невідкладних робіт на території 

Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік у новій редакції. 

        13.Про схвалення проєкту Програми розвитку дорожнього руху та його 

безпеки в Пирятинській міській територіальній громаді на 2024 рік у новій 

редакції. 

        14.Про схвалення проєкту Програми „Питна вода Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік“ у новій редакції. 

        15.Про визначення виконавця послуги з постачання теплової енергії. 

        16.Про схвалення проєкту Програми утримання об’єктів комунальної та 

іншої власності Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік у 

новій редакції. 

        17.Про безоплатну передачу квартири  № 81 за адресою: вул. Полтавська, 

10, м. Пирятин Лубенського району, у власність громадянина Гришка Г.М. 

        18.Про схвалення проєкту Програми  діяльності Пирятинської міської ради 

на 2024 рік у новій редакції. 

        19.Про схвалення проєкту Комплексної програми соціального захисту та 

соціального забезпечення населення на 2024 рік у новій редакції. 

        20.Про схвалення проєкту Комплексної програми соціального захисту та 

соціальної підтримки захисту ветеранів, Захисників та Захисниць України, 

членів їх сімей та сімей загиблих Пирятинської міської територіальної громади 

на 2024 рік у новій редакції. 

        21.Про схвалення проєкту змін до бюджету Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік. 

        22.Про взяття гр.*** на квартирний облік при виконкомі Пирятинської 

міської ради. 

        23.Про взяття гр.*** на квартирний облік при виконкомі Пирятинської 

міської ради. 

        24.Про надання дозволу опікуну на укладення договорів оренди землі від 

імені підопічного. 

        25.Про надання одноразової грошової допомоги особам, які мобілізовані 

або проходять військову службу за контрактом. 

        26.Про надання щомісячної допомоги на дітей загиблих (померлих) 

ветеранів війни, Захисників та Захисниць України. 

        27.Про надання гр.*** одноразової матеріальної допомоги на поховання 

військовослужбовця. 

        28.Про затвердження висновку про доцільність позбавлення батьківських 

прав громадянина  *** 

        29.Про затвердження висновку про доцільність позбавлення батьківських 

прав громадянки   *** 

30.Про затвердження висновку про доцільність позбавлення батьківських прав 

громадянки   *** 

        31.Про надання дозволу неповнолітній  *** на укладення договору оренди 

земельної ділянки. 

 



        32.Про надання дозволу неповнолітній *** на укладення договору купівлі-

продажу земельних ділянок. 

        33.Про виведення із складу прийомної сім’ї дитини, позбавленої 

батьківського піклування, *** та припинення її функціонування. 

        34.Про надання статусу дитини, яка постраждала внаслідок воєнних дій та 

збройних конфліктів, *** 

        35.Про надання статусу дитини, яка постраждала внаслідок воєнних дій та 

збройних конфліктів, *** 

        36.Про надання статусу дитини, яка постраждала внаслідок воєнних дій та 

збройних конфліктів, *** 

        37.Про надання статусу дитини, яка постраждала внаслідок воєнних дій та 

збройних конфліктів, *** 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Грицай В.І., головного спеціаліста відділу економіки та агропромислового  

розвитку виконкому міської ради, яка запропонувала розглянути питання про 

встановлення тарифів на теплову енергію, на виробництво теплової енергії, що 

виробляється на установках з використанням альтернативних джерел енергії 

ТОВ „АХІМ ЕНЕРДЖИ“. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу економіки та 

агропромислового  розвитку виконкому міської ради Грицай В.І. узяти до 

відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 523 додається). 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Киричевського Є.М., директора КП „Пирятинський ЦПМСД Пирятинської 

міської  ради“, який запропонував схвалити проєкт Програми розвитку та 

підтримки Комунального підприємства „Пирятинський центр первинної 

медико-санітарної допомоги Пирятинської міської ради“ у 2024 році у новій 

редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 



ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

  1. Інформацію директора КП „Пирятинський ЦПМСД Пирятинської 

міської    ради“ Киричевського Є.М. узяти до відома. 

  2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 524 додається). 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Пономаренко Л.А., заступника директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“, яка запропонувала 

розглянути питання про схвалення проєкту Програми розвитку та підтримки 

Комунального підприємства „Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ 

у 2024 році у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію заступника директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ Пономаренко Л.А. узяти до 

відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 525 додається). 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Пономаренко Л.А., заступника директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“, яка запропонувала схвалити 

проєкт Програми співфінансування оплати медичних послуг, що надаються 

жителям Пирятинської міської територіальної громади  Комунальним 

підприємством „Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ у 2024 році у 

новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

 



ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію заступника директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ Пономаренко Л.А. узяти до 

відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 526 додається). 

         

5. СЛУХАЛИ: 

Пономаренко Л.А., заступника директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“, яка запропонувала 

розглянути питання про схвалення проєкту Програми організації харчування 

хворих стаціонарних відділень Комунального підприємства „Пирятинська 

лікарня Пирятинської міської ради“ у 2024 році у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

 

„за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію заступника директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ Пономаренко Л.А. узяти до 

відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 527 додається).  

 

6. СЛУХАЛИ: 

Пономаренко Л.А., заступника директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“, яка запропонувала внести 

зміни до фінансового плану комунального підприємства „Пирятинська лікарня 

Пирятинської міської ради“ на 2024 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 



ВИРІШИЛИ:  

          1. Інформацію заступника директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ Пономаренко Л.А. узяти до 

відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 528 додається). 

 

7. СЛУХАЛИ: 

        Суслову А.М., економіста КП „Каштан“, яка запропонувала розглянути 

питання про схвалення проєкту Програми підтримки безпритульних тварин на 

території Пирятинської міської територіальної громади на 2024-2027 роки 

„Долоні надії“ у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. зазначив, що на сьогодні у громаді існує проблема 

безпритульних котів. До міського голови зверталася активна громадськість з 

цього питання. Тож звернув увагу керівництва підприємства щодо розгляду  

питання безпритульних котів, можливе їх прилаштування тощо.  

Запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію економіста КП „Каштан“ Суслової А.М. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 529 додається). 

 

8. СЛУХАЛИ: 

        Суслову А.М., економіста КП „Каштан“, яка запропонувала схвалити 

проєкт Програми покращення благоустрою Пирятинської міської  

територіальної громади на 2024 рік у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію економіста КП „Каштан“ Суслової А.М. узяти до відома. 



        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 530 додається). 

 

 9. СЛУХАЛИ: 

Захарченко В.П., економіста Пирятинських госпрозрахункових очисних 

споруд, яка запропонувала розглянути питання про внесення змін до 

фінансового плану Пирятинських госпрозрахункових очисних споруд на 2024 

рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. повідомив присутнім, що проведена значна робота по 

підключенню Мікромістечка до централізованого водовідведення та запитав 

Бровара Г.Д. на якій стадії проводиться робота на даний момент. 

Бровар Г.Д. відповів, що підключення Мікромістечка на стадії завершення. 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (27 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію економіста Пирятинських госпрозрахункових очисних 

споруд  Захарченко В.П. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 531 додається). 

 

Засідання залишили Голуб В.М., Котяй М.М. 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Радзівон С.В., провідного економіста КП „Пирятинський міський 

водоканал“, яка запропонувала внести зміни до фінансового плану 

комунального підприємства „Пирятинський міський водоканал“ на 2024 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. зауважив, що впродовж місяця можливе завершення роботи по 

встановленню водонапірної вежі в районі Завокзалля, та запропонував 

прийняти рішення з розглянутого питання в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію провідного економіста КП „Пирятинський міський 

водоканал“ Радзівон С.В. узяти до відома. 



        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 532  додається). 

  

11. СЛУХАЛИ: 

Смірнову А.Ю., начальника відділу оборонної та мобілізаційної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами виконкому 

міської ради, яка запропонувала розглянути питання про схвалення проєкту 

Програми підтримки Збройних Сил України, підрозділів територіальної 

оборони, які розташовані на території Пирятинської міської територіальної 

громади, на 2024 рік у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу оборонної та мобілізаційної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами виконкому 

міської ради Смірнової А.Ю. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 533 додається). 

 

12. СЛУХАЛИ: 

Смірнову А.Ю., начальника відділу оборонної та мобілізаційної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами виконкому 

міської ради, яка запропонувала схвалити  проєкт Програми створення 

місцевого резерву для проведення аварійно-рятувальних та інших невідкладних 

робіт на території Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік у 

новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу оборонної та мобілізаційної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами виконкому 

міської ради Смірнової А.Ю. узяти до відома. 



        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 534 додається). 

        

13. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури міської 

ради, яка запропонувала розглянути питання про схвалення проєкту Програми 

розвитку дорожнього руху та його безпеки в Пирятинській міській 

територіальній громаді на 2024 рік у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. додав, що основне капіталовкладення бюджетних коштів  буде 

спрямоване на ремонт дороги, що веде в с. Каплинці через с. Харківці. Ця 

дорога в жахливому стані, коштів на її ремонт не вистачає. Також необхідно 

здійснювати  підвіз учнів до навчальних закладів, а їх безпека – це 

найважливіше. Міський голова Андрій Вікторович веде перемовини з  

товаровиробниками, які працюють на території відповідних старостатів,  щодо 

залучення додаткових коштів на ремонт дороги. 

Божко А.М. запитав, що мається на увазі під  відновлювальними роботами 

та  експлуатаційне утримання. 

Зергані М.І. відповіла, що це означає поточний ремонт. 

Божко А.М. запитав щодо поточного ремонту вулиці Миру, а саме: це буде 

асфальтоване покриття чи щебенування? 

Мельниченко М.В. сказав, що цьогоріч поки що щебенування не 

передбачено у Програмі взагалі. 

Бровар  Г.Д. вніс пропозицію Зергані М.І. наступного разу розділити 

вулиці та провулки на різні графи таблиці (асфальтування та щебенування), 

щоб присутнім було зрозуміліше. 

Пазюк С.Г. сказав Зергані М.І. врахувати пропозицію Бровара Г.Д. та 

запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу містобудування та архітектури міської 

ради Зергані М.І. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 535 додається). 

 

14. СЛУХАЛИ: 

Войпанюка К.В., начальника відділу житлово-комунального господарства 

виконкому міської ради, який запропонував схвалити проєкт Програми „Питна 

вода Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік“ у новій 

редакції. 

 



ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу житлово-комунального господарства 

виконкому міської ради Войпанюка К.В. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 536 додається). 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Войпанюка К.В., начальника відділу житлово-комунального господарства 

виконкому міської ради, який запропонував розглянути питання про 

визначення виконавця послуги з постачання теплової енергії. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу житлово-комунального господарства 

виконкому міської ради Войпанюка К.В. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 537 додається). 

 

        На засідання повернулась Котяй М.М. 

 

16. СЛУХАЛИ: 

Коваль А.А., начальника відділу управління комунальною власністю 

виконкому міської ради, яка запропонувала схвалити проєкт Програми 

утримання об’єктів комунальної та іншої власності Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. зауважив, що придбання джерел резервного живлення є 

необхідністю. Тож будуть закуплені генератори та відповідне паливо на 

випадок блекауту. 

Запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в цілому. 

 



ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (26 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу управління комунальною власністю 

виконкому міської ради Коваль А.А. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 538 додається). 

 

        Засідання залишила Бачиш Г.О. 

 

17. СЛУХАЛИ: 

Коваль А.А., начальника відділу управління комунальною власністю 

виконкому міської ради, яка запропонувала розглянути питання про безоплатну 

передачу квартири  № 81 за адресою: вул. Полтавська, 10, м. Пирятин 

Лубенського району, у власність громадянина Гришка Г.М. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу управління комунальною власністю 

виконкому міської ради Коваль А.А. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 539 додається). 

 

18. СЛУХАЛИ: 

Комаренко В.Д., головного спеціаліста відділу економіки та 

агропромислового розвитку виконкому міської ради, яка запропонувала 

схвалити проєкт Програми  діяльності Пирятинської міської ради на 2024 рік у 

новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 



ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію головного спеціаліста відділу економіки та 

агропромислового розвитку виконкому міської ради Комаренко В.Д. узяти до 

відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 540 додається). 

 

        Засідання залишив Божко А.М. 

 

19. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради, яка запропонувала розглянути питання про 

схвалення проєкту Комплексної програми соціального захисту та соціального 

забезпечення населення на 2024 рік у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 541 додається). 

 

20. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради, яка запропонувала схвалити проєкт 

Комплексної програми соціального захисту та соціальної підтримки захисту 

ветеранів, Захисників та Захисниць України, членів їх сімей та сімей загиблих 

Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. запитав: чи враховані зауваження Солонського О.М. стосовно 

лікування військових. 

Яременко О.О. відповіла, що всі зауваження опрацьовані. 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 



ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 542 додається). 

 

17. СЛУХАЛИ: 

Кеду С.Ю., начальника фінансового управління міської ради, яка 

запропонувала схвалити проєкт змін до бюджету Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника фінансового управління міської ради Кеди С.Ю. 

узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 543 додається). 

 

22. СЛУХАЛИ: 

Нічик С.В., спеціаліста 2-ї категорії відділу містобудування та архітектури 

міської ради, яка запропонувала розглянути питання про взяття *** на 

квартирний облік при виконкомі Пирятинської міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію спеціаліста 2-ї категорії відділу містобудування та 

архітектури міської ради Нічик С.В. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 544  додається). 

 

 

 



23. СЛУХАЛИ: 

Нічик С.В., спеціаліста 2-ї категорії відділу містобудування та архітектури 

міської ради, яка запропонувала взяти гр.*** на квартирний облік при 

виконкомі Пирятинської міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію спеціаліста 2-ї категорії відділу містобудування та 

архітектури міської ради Нічик С.В. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 545  додається). 

 

24. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради, яка запропонувала надати дозвіл опікуну на 

укладення договорів оренди землі від імені підопічного. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 546 додається). 

 

25. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради, яка запропонувала надати одноразову 

грошову допомогу особам, які мобілізовані або проходять військову службу за 

контрактом. 

 

 

 



ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 547 додається). 

 

26. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради, яка запропонувала надати щомісячну 

допомогу на дітей загиблих (померлих) ветеранів війни, Захисників та 

Захисниць України. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 548 додається). 

 

27. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради, яка запропонувала надати *** одноразову 

матеріальну допомогу на поховання військовослужбовця. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 



ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 549 додається). 

 

28. СЛУХАЛИ: 

Грицай І.І., начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради, яка 

запропонувала розглянути питання про затвердження висновку про доцільність 

позбавлення батьківських прав громадянина  *** 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради 

Грицай І.І. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 550 додається). 

 

29. СЛУХАЛИ: 

Грицай І.І., начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради, яка 

запропонувала розглянути питання про затвердження висновку про 

затвердження висновку про доцільність позбавлення батьківських прав 

громадянки   *** 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради 

Грицай І.І. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 551 додається). 

 

 



30. СЛУХАЛИ: 

Грицай І.І., начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради, яка 

запропонувала затвердити висновок про доцільність позбавлення батьківських 

прав громадянки   *** 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради 

Грицай І.І. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 552 додається). 

 

31. СЛУХАЛИ: 

Грицай І.І.,  начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради, яка 

запропонувала розглянути питання про надання дозволу неповнолітній  *** на 

укладення договору оренди земельної ділянки. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради 

Грицай І.І. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 553 додається). 

 

32. СЛУХАЛИ: 

Грицай І.І., начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради, яка 

запропонувала надати дозвіл неповнолітній *** на укладення договору купівлі-

продажу земельних ділянок. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 



 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради 

Грицай І.І. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 554 додається). 

 

33. СЛУХАЛИ: 

Грицай І.І., начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради, яка 

запропонувала розглянути питання про виведення із складу прийомної сім’ї 

дитини, позбавленої батьківського піклування, *** та припинення її 

функціонування. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради 

Грицай І.І. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 555 додається). 

 

34. СЛУХАЛИ: 

Грицай І.І., начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради, яка 

запропонувала надати статус дитини, яка постраждала внаслідок воєнних дій та 

збройних конфліктів, *** 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради 

Грицай І.І. узяти до відома. 



        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 556 додається). 

 

35. СЛУХАЛИ: 

Грицай І.І., начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради, яка 

запропонувала розглянути питання про надання статусу дитини, яка 

постраждала внаслідок воєнних дій та збройних конфліктів, *** 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради 

Грицай І.І. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 557 додається). 

 

36. СЛУХАЛИ: 

Грицай І.І., начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради, яка 

запропонувала надати статус дитини, яка постраждала внаслідок воєнних дій та 

збройних конфліктів, *** 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради 

Грицай І.І. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 558 додається). 

 

37. СЛУХАЛИ: 

Грицай І.І., начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради, яка 

запропонувала розглянути питання про надання статусу дитини, яка 

постраждала внаслідок воєнних дій та збройних конфліктів, *** 

 

ВИСТУПИЛИ: 



Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради 

Грицай І.І. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 559 додається). 

 

 

 

Секретар ради                                                                 Сергій ПАЗЮК 

 

 

 

Керуючий справами 

виконавчого комітету Ірина КОЗІН 

 

 

 

Протокол вела начальник 

відділу документообігу, 

звернень та контролю 

виконкому міської ради Тетяна НЕСТЕРЕЦЬ 


